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Abstract (en)
[origin: ES8204814A1] The invention relates to a pressure relay comprising inside its body, and besides a distributor device with a pressure inlet, an
outlet and an exhaust, an auxiliary conduit of large cross-section which is connected with a control input of the said distributor device and comprises
means to mount the said body on the jack, and to receive a pipe fitting supplying pressure to a jack. The invention finds an application for signalling
the outermost positions of a jack piston, or in combination with branch-pipe type jacks.

Abstract (fr)
Ce relais (1) comporte dans son corps (2), outre un dispositif de distribution (4) ayant une entrée de pression Q, une sortie S et un échappement
E, un canal auxiliaire (9) de section importante qui est relié à une entrée de commande C dudit dispositif (4) et comporte des moyens (14 et 12),
d'une part, pour fixer le corps sur un vérin et, d'autre part. pour recevoir un raccord (52) d'alimentation en pression P d'un vérin (8). Ce relais est
avantageusement utilisé pour la signilisation des positions extrêmes d'un piston de vérin, ou en association avec des vérins à piquage.
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